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Eriävä mielipide 
 
Pykälässä 283 Muut asiat tuotiin päätettäväksi uuden jäsenen ja varajäsenen valinta aluehallitukseen. 
Käytännössä kyseessä oli uuden jäsenen valinta Sari Innasen tilalle. Meidän allekirjoittaneiden 
mielestämme kyseessä on lista-asia, ei muissa asioissa käsiteltävä asia.  
 
Jotta asia voidaan ottaa hallituksen kokouksen esityslistalle, täytyy asian olla kiireellinen. Hallituksen täytyy 
yksimielisesti päättää, että asia otetaan käsittelyyn. Jos asian käsittelyyn ottamisesta ollaan yksimielisiä, 
voidaan asiasta päättää kyseisessä kokouksessa. Aluehallituksella olisi pitänyt olla käytössään päätösesitys 
etukäteen. Nyt päätöstä siitä, että asia on; 1) kiireellinen ja 2) että asia voidaan käsitellä mainitussa 
kokouksessa, ei tehty.   
 
Kokkolassa 11.11.2024 Tomi Kivelä ja Anna Nurmi-Lehto 
 
 
Lähetetty sovelluksesta Outlook for iOS 
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